



Declaration of conformity

Konformitätserklärung

This is to certify that

HK Audio SI SERIES S210 P

complies with the provisions set out by the protection class IP 66 of EN 60529:2014 (no ingress of dust or hose water on the inside of the cabinet).

This declaration of conformity is valid for all specimens and is the result of examinations carried out by the Quality Assurance Department of Stamer Musikanlagen GmbH in accordance with the European Standard EN 60529:2014 and tests carried out by the independent TÜV Süd Product Service GmbH as laid out in the Technical Report No. 713202484 („Sealing test re. test of degree of protection provided by enclosure to DIN EN 60529/VDE 0470 part 1: 2014“).



Magdeburger Str. 8, 66606 St. Wendel, Germany

Lothar Stamer Dipl.Ing.
Managing Director

St. Wendel, 02/23/2021

Für die nachfolgend bezeichneten Erzeugnisse

HK Audio SI SERIES S210 P

wird hiermit bestätigt, dass sie den Anforderungen entsprechen, die in der DIN EN 60529:2014 für die Schutzklasse IP 66 festgelegt sind (kein Eindringen von Staub oder Strahlwasser ins Innere des Gehäuses).

Diese Erklärung gilt für alle Exemplare und bestätigt die Ergebnisse der Prüfungen, die durch die Qualitätssicherung der Fa. Stamer Musikanlagen GmbH sowie durch die unabhängige Prüfung der TÜV Süd Product Service GmbH, welche im Prüfbericht No. No. 713202484 („Sealing test re. test of degree of protection provided by enclosure to DIN EN 60529/VDE 0470 part 1:2014“) dokumentiert sind.

Diese Erklärung wird verantwortlich für den Hersteller



Magdeburger Str. 8, 66606 St. Wendel, Deutschland

abgegeben durch

Lothar Stamer Dipl.Ing.
Geschäftsführer

St. Wendel, den 23.02.2021